
 

REFERAT FÆLLESBESTYRELSESMØDE 
Eskilstrup Børne- og Skolefællesskab   
      Onsdag d. 15.11.23 

Deltagere: Fie, Helle, Laura, Jane, Stefanie, Maja, Lisbet 
Medarbejder- og elevrepræsentanter: Stephanie, Victor, Anne, Gi e, Anita 
Ledelse: Henrik, Karina, Klaus 
      

A ud: Aya 

Mødeleder: Helle 

Ordfører: Fie 

Referent: Karina 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde  
2. Godkendelse af dagsorden samt lføjelser l punktet eventuelt 
3. Orienteringer fra formanden, elever, medarbejdere, ledelse (Nybesa e s llinger, Nye 

s llinger) 
 
Der er ansat en række nye kollegaer både på skole og i børnehaver. Der er opslået nye stillinger, primært i 
UBC.  

                Der har været indbrud i Søruphus. Ejendomsenheden er ved at se videoovervågningen igennem. 
 Victor og Aya har været til konference for Danske folkeskoleelever. Undervisningsministeren var på besøg. 

Der blev drøftet mange punkter og stillet mange forslag. Vores elevråd vil gerne gå videre med punkt omkring 
gensidig respekt lærer og elev samt om tryghedspersoner til elever – en person som elever kan betro sig til 
uden at det går videre.  

 Klaus understøtter for tiden ledelsen på Stubbekøbing skole, da skolelederen er sygemeldt for øjeblikket. 
Klaus melder det ud til personalegruppen. 
 
 

4. Trafik 
- Sidste nyt 
Drøftelse med eksterne omkring trafikevent (Indkomne forslag) 

 
Forslag om at holde trafikevents om fredagen. Der findes nye datoer sidst på mødet.   
Der skal arbejdes med sikkerheden omkring udkørsel fra parkeringspladsen på Søruphus. Man skal langt ud 
på vejen før man kan orientere sig, især pga. en hæk, der spærrer for udsigten. I Børneland er der en lignende 
problematik. Der afvikles trafik event 1. december, vi mødes 7.15 og igen 6. december vi mødes 13.30. 
 

5. Bygninger og udearealer 
- Sidste nyt 
Skolekøkken 
 



Der er en udfordring med vand på området omkring Søruphus bl.a. på grund af måden faldet er lavet på. Der 
er taget kontakt til ejendomsenheden. 
Ved Børneland bliver der revet ting ned fra legepladsen og der ligger cigaretskodder og andre uheldige. 
Politiet har informeret om at der godt må sættes overvågning op. Der må også låses af pga de ting, der sker. 
Det må kommunen godt give tilladelse til. Det arbejdes der videre med. Politiet har generelt meget øje på 
FDF-huset og Børneland. Der er givet navne videre til politiet.  
Da vi sidst var blevet bevilget penge til renovering af vores skolekøkken, blev det stoppet igen. Men nu er 
projektet tilbage på skinner igen og genoptages. Der er planlægningsmøde mandag 20.11.  
Vi kunne godt tænke os at få lås, hvor der skal ringes for oplåsning, på toilettet ved udekøkkenet. 
 

6. Skole/hjem samarbejde 
- Afstemning af indhold i . dligere drø else – punktet drø et igen på december 

Princippet som det er a alt i sommers, ligger klar. Elevrådet har nogle yderligere kommentarer. De får 
mulighed for at fremkomme med dem på mødet i december. 

 

7. An mobbestrategi 
Punktet faciliteres af Karina jf. oplæg på sidste møde i Fællesbestyrelsen 

Gruppearbejde – forløbet fortsæ er i 2024 

 

8. Skolerejser  
- Hvad siger reglerne? 

Drø elser i grupper: 

- Indhold 
- Ramme 
- Økonomi 

På baggrund af gruppedrø elser arbejder ledelsen videre med input fra Fællesbestyrelsen. Punktet sæ es på 
igen i 2024. 

 
9. Evt. 

(Punkter der kræver sagsbehandling sæ es på listen over kommende punkter) 
 
Fie vil gerne lave nogle korte interviews med medlemmer fra fællesbestyrelsen som optakt l næste valg. 
Nyhedsvideoerne skal optages på forskellige matrikler.  
I styregruppe 44 er der lavet en oversigt over hvilke områder, der er i Eskilstrup og hvad de kan bruges l. Vi vil 
gerne have at borgmester og direk on modtager den samlet oversigt for at få en fornemmelse af, hvad vi kan 
og gør i Eskilstrup. Vi vil gerne lave en hundeskov. Måske kan det kombineres med en klimaskov? Helle har 
formuleret en henvendelse, som er sendt l Bri a Lange som har vendt det med borgmesteren. I starten af 
det nye år arrangeres en borgermøde, hvor det drø es yderligere.  
 

 

10. Personalesager 
Elevrepræsentanter deltager ikke. 


